
Folkeavstemning om Nussir?

På iFinnmark 02.04.2025 står en gledestrålende artikkel om at Blue Moon Norway nå har fått sin 
første ansatte, geologen Viktoria Johansen. Her står det at "Johansen har fulgt Nussir-prosjektet tett 
i mange år."
Det mente faktisk jeg også at jeg har gjort, da jeg har lest alt jeg har kommet over om saka og 
skrevet en del om denne. Likevel kommer det her fram informasjon som utrolig nok har gått meg 
hus forbi, for Viktoria Johansen forteller:

"– Første gang Nussir var oppe med folkeavstemning, var det året jeg fylte 18. For meg var det 
spennende som 18-åring å kunne ha påvirkning gjennom folkeavstemningen. ... – Jeg stemte ja til 
Nussir-prosjektet. "

Dette går FDs journalist og redaksjon altså god for. Det har altså vært flere folkeavstemninger om 
Nussir! Da venter jeg at FD gjør det klart for oss uvitende lesere når disse har vært, hva som var 
alternativene ved avstemningen og ikke minst hva som blei resultatene ved hver av disse 
avstemningene. Og ikke minst hvordan det var mulig å arrangere disse avstemningene så hemmelig 
at resultatene ikke har kommet fram på ti år. Ser fram til svaret fra Nussirs nye geolog og ikke minst
fra FDs redaksjon.

_______

Etterskrift:

Dagen etter innrømte FD at det ikke hadde vært noen folkeavstemning om Nussir.


